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This said, I regret that my province passed Bill 178 forbidding the 
use of English on outdoor signs in the province. Bill 101 was 
working fine and the outdoor sign law was both unnecessary and 
offensive. For some, Bill 178 was a betrayal of the spirit of bilingu­
alism and served as both a catalyst and justification for dumping 
bilingualism altogether.

Fortunately, most Canadians recognize it’s only common sense 
that taxpayers be served by their government in the language of 
their choice. That’s why federal and provincial government ser­
vices in both official languages will continue to expand.

Cela étant dit, je regrette que ma province ait adopté le projet 
de loi 178 interdisant l’utilisation de l’anglais sur les panneaux 
d’affichage extérieurs dans la province. Le projet de loi 101 fonc­
tionnait bien et la Loi sur l’affichage était inutile et blessante. 
Pour certains, le projet de loi 178 a été une trahison de l’esprit 
du bilinguisme, qui a permis de catalyser et de justifier l’abandon 
total du bilinguisme.

Heureusement, la plupart des Canadiens reconnaissent qu’il est 
logique que les contribuables reçoivent des services de leur gou­
vernement dans la langue de leur choix. C’est la raison pour la­
quelle le bilinguisme dans les services gouvernementaux fédéral 
et provinciaux est appelé à prendre de l’ampleur.


